



AIR MANIAX

## ARABIAN CENTRE

THE FUN IS COMING SOON!

المرح قائم... قريباً جداً

View Emirates owner of the award winning adventure parks Air Maniax and Street Maniax will be opening another Air Maniax park at the renowned Arabian Center in the Al Mizhar area of Dubai. Air Maniax encompasses the UAE's largest indoor inflatable parks with multiple locations in Dubai and Abu Dhabi, whilst Street Maniax is a market leading multi-activity adventure park with a fusion of trampoline and parkour as its foundation. Both parks have become a household brand in the UAE, winning numerous awards and becoming the outright leaders in hosting children's birthday parties!

This local home grown company, born in the UAE is so excited to announce the official opening date of the new park, which will be on the 25th of August 2023. Bringing the community together in a fun, engaging and physically active way is at the very heart of the values of the Air Maniax brand.

This is what Riyadh Suterwalla, the founder of the Air Maniax brand, had to say about the new park,

"It is our honour and privilege to open in the exhilarating and vibrant Al Khawaneej area and serve the community with the Air Maniax brand. Irrespective of whether you are toddlers, kids, adults, schools or corporates, we guarantee that Air Maniax will get the heart racing, the blood pumping and the adrenaline peaking. We look forward to welcoming you to our new park opening 25 August 2023 at Arabian Center in Dubai."

Look out for the incredible opening specials that will be on offer.

ستفتتح شركة فيو ايميريتس، صاحبة حدائق المغامرات الحائزة على جوائز ، Air Maniax و Street Maniax حديقة Air Maniax أخرى في ارايبان سنتر على شارع الخوانيج في منطقة المزهر بدبي. يشمل Air Maniax أكبر حديقة نفخ للقفز داخلية في الإمارات العربية المتحدة في مواقع متعددة في دبي وأبو ظبي ، في حين أن Street Maniax هي حديقة مغامرات متعددة الأنشطة رائدة في السوق مع مزيج من الترامبولين والباركور كأساس لها. أصبحت كلتا الحديقتين علامة تجارية متميزة في الإمارات العربية المتحدة ، وفازت بالعديد من الجوائز وأصبحتا رائدين في استضافة حفلات أعياد ميلاد الأطفال والأنشطة الجماعية للأطفال والياfeين!

الشركة الاماراتية ، متشوقة للإعلان عن تاريخ الافتتاح الرسمي للحديقة الجديدة ، والذي سيكون في ٣١ أغسطس ٢٠٢٣. جعل المجتمع والاطفال والياfeين تحديداً يمارسون أنشطة بدنية في صلب اهداف ماركة Air Maniax.

هذا ما قاله رياض سوتيروالا ، احد مؤسسي ماركة Air Maniax ، عن الحديقة الجديدة ،

"إنه لشرف لنا وامتيار لنا أن نفتتح في منطقة الخوانيج المبهجة والنايضة بالحياة مقرًا Air Maniax الترفيهي. بصرف النظر عما إذا كنتم أطفالاً صغافًا أو بالغين أو طلبة مدارس أو شركات ، فإننا نضمن أن Air Maniax ستكون مكان الفرح والنشاط اللامتناهي للجميع. نتطلع إلى الترحيب بكم في المركز الجديد الذي سيتم افتتاحه في ٣١ أغسطس ٢٠٢٣ في المركز العربي في دبي."

استغل عروض الافتتاح الرائعة التي ستكون متوفرة من اول يوم.

Air Maniax Arabian Center, Dubai

Email [arabian@airmanix.com](mailto:arabian@airmanix.com)

Call +971 4 348 8981

[www.airmanix.com](http://www.airmanix.com)

